

四季酒店 非凡体验——乘游船入住

当您搭乘一叶轻舟抵达杭州西湖四季酒店时，您一定感觉仿佛穿越时空，回到了过去。45分钟的船程中，您将近身赏味西湖传奇之美，了然为何几百年来无数文人墨客、帝王将相纷纷拜倒在其裙下。面积达6.5平方公里的（1,600英亩）的西湖是华东地区的一颗天然明珠，湖岸上四周绿树成林，郁郁葱葱，远山古寺，宝塔斜桥，风景如织。抿一口

世界闻名的上乘杭州龙井茶，赏味之余听船夫吱吱呀呀摇橹前行，再品一块由四季酒店大厨精心准备的可口小食，悠然惬意，莫过于此。行至船坞登岸入店之时，您会发现，您的心早已在此安居。

产品名称：四季酒店，非凡旅行



图/四季酒店



Extraordinary Experience – Check in on Sightseeing Boat

When taking a boat to reach Four Seasons Hotel, West Lake in Hangzhou, you will feel you have travelled in the time channel and gone back to the past. In the 45-minute travel aboard, you will appreciate the beauty of West Lake and understand how the numerous celebrity people, including the writers, poets, emperors and ministers admired at the beauty of West Lake. The West Lake, covering 6.5 square km (1,600 acres), is a natural pearl in East China. The trees on the lake bank, the

ancient temple, the pagoda, the slanting bridge, and the intoxicating scenery are so enchanting. Sip the premium Longjing tea in Hangzhou, you can take the man-driven boat while tasting the delicious snacks cooked by the chef of Four Seasons. When checking in the hotel, you will find your heart has resided here for long.

Tour Package:

Four Seasons Hotel ensures extraordinary travels